
Zápis č. 4/2023/6 ze zasedání
zastupitelstva městyse Krucemburk

konaného dne 13. 9. 2023

Přítomni: V 18.04 hodin bylo přítomno 11 členů zastupitelstva - dle prezenční listiny
a dále 8 hostů - občané městyse Krucemburk, Ing. Andrea Novotná zástupce firmy IPI
s. r. o. a Ing. Josef Novotný zástupce firmy AQA-CLEAN

Omluven: Ing. Jiří Kohl, Roman Kopecký, Miloslav Losenický

Starosta navrhnul zastupitelům přesunout v programu jednání bod č. 11 - Kanalizace Staré
Pansko za bod č. 2 - Zvolení ověřovatelů zápisu, návrhové komise a jmenování zapisovatele.
Následující body se přečíslují.

l. Schválení programu zasedání
Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje upravený program jednání ZM Krucemburk, který
je přílohou tohoto zápisu.

Hlasování:
Pro: 11
Proti: O
Zdržel se: O

2. Zvolení ověřovatelů zápisu, návrhové komise a jmenování zapisovatele
Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje:

ověřovatele zápisu ve složení: Jaroslav Dohnal, Zbyněk Holas
návrhovou komisi ve složení: Ing. Jiří Kasal, Ing. Luboš Pleskač

Hlasování:
Pro: 11
Proti: O
Zdržel se: O

Zapisovatelem jednáníjmenoval starosta paní Ivanu Křesťanovou.

V 18.10 hod. se na jednání dostavil zastupitel Patrik Otradovský - přítomno 12 členů
zastupitelstva.



3. Kanalizace Staré Pansko
Starosta přivítal na zasedání projektovou manažerku Ing. Andreu Novotnou ze společnosti IPI
s.r.o. a projektanta Ing. Josefa Novotného ze společnosti AQA-CLEAN.
Zastupitelé byli seznámeni s projektem kanalizace, rozpočtem stavby a podmínkami dotace
Operačního programu Životní prostředí (OPŽP), možností dofinancovat kanalizaci z dotace
Fondu Vysočiny Kraje Vysočina a možností půjčky Státního fondu životního prostředí ČR (SFŽP).

Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje podání žádosti o dotaci v rámci programu OPZP
Varianta l, tj. l. a 2. etapa projektu Staré Pansko - splašková kanalizace s čištěním odpadních
vod na ČOV Krucemburk, výzva Čistírny odpadních vod a kanalizace, a spolufinancování
projektu v požadované výši.

Do žádosti o dotaci bude upřesněna částka a počet rekreačních přípojek, které jsou
nezpůsobilými výdaji.
Hlasování:
Pro: 12
Proti: O
Zdržel se: O

4. Projednání zápisu a usnesení z minulého zasedání ZM
Paní místostarostka seznámila zastupitele s usnesením ze zasedání ZM Krucemburk č.3/2023/5.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 12
Proti: O
Zdržel se: O

5. Zpráva o činnosti Rady městyse
Paní místostarostka seznámila zastupitele se zápisy ze zasedání Rady městyse č. 13/2023/19 -
16/2023/22, které schválila Rada městyse.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 12
Proti: O
Zdržel se: O

6. Prodej pozemků
6.1. Prodej pozemků parc. č. st. 102 a parc. č. 442/9 v k. u. Hluboká
Zastupitelstvo městyse projednalo žádost č. j. 318/2023/MK a schvaluje prodej pozemků pare.
č. st. 102 o výměře 29 m2 a pare. č. 442/9 o výměře 7 m2 v k. u. Hluboká za cenu 80,- Kč/m2
panu Ing. L. B. (Jirny).
Hlasování:
Pro: 12
Proti: O
Zdržel se: O



6.2. Prodej pozemku parc. č. 1443/3 v k. u. Krucemburk
Zastupitelstvo městyse projednalo žádost č. j. 399/2023/MK a schvaluje prodej pozemku pare.
č. 1443/3 o výměře 35 m2 v k. u. Krucemburk za cenu 80,- Kč/m paní K. H. (Krucemburk).

Hlasování:
Pro: 12
Proti: O
Zdržel se: O

6.3. Prodej pozemku parc. č. 577/2 v k. u. Krucemburk
Zastupitelstvo městyse projednalo žádost č. j. 378/2023/MK a neschvaluje prodej pozemku
parc. č. 577/2 o výměře 397 m2 v k. u. Krucemburk.

Hlasování:
Pro: 10
Proti: O
Zdržel se: 2 (Mgr. J. Havlíček, M. Strašil)

6.4. Vratká parcely Dare. č. 341/18 v k. u. Krucemburk
Zastupitelstvo městyse projednalo žádost pana P. K. a V. K., doručené prostřednictvím JUDr.
Igora Osvalda a doporučení JUDr. Ondřeje Málka.
Starosta informoval zastupitele o termínu realizace přeložky plynovodu, kterou v první polovině
října 2023 zrealizuje firma ERMONT spol. s.r.o.

Starosta seznámil zastupitele s dvěma variantami finančního vypořádání vratký pozemku pare.
č. 341/1/ v k. u. Krucemburk se současnými vlastníky. Varianta č. l - městys Krucemburk
odkoupí pozemek zpět i s projektem rodinného domu. Varianta č. 2 - současní majitelé si zajistí
prodej pozemku sami. Starosta vyzval zastupitele k hlasování o Variantě č. l. Před zahájením
hlasování vznesl Ing. Jiří Kasal protinávrh na finanční vypořádání vratký pozemku dle Varianty č.
2. Starosta vyzval zastupitele k hlasování o protinávrhu.

6.4.1. Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje finanční vypořádání vratký pozemku pare.
č. 341/18 v k. u. Krucemburk dle Varianty č. 2 - současní majitelé si zajistí prodej pozemku sami.

Hlasování:
Pro: 1 (Ing. J. Kasal)
Proti: 7
Zdržel se: 4 (Mgr. J. Havlíček, M. Strašil, R. Brychnáč, L. Dohnal)

Starosta vyzval zastupitele k hlasování o zpětném odkupu pozemku dle Varianty č. l.



7.

6.4.2. Zastupitelstvo městyse schvaluje koupi pozemku pare. č. 341/18 o výměře 1110 m2 v obci
a katastrálním území Krucemburk od P. K. a V. K., oba trvale bytem (Brno). Součástí kupní
smlouvy bude i povinnost prodávajících městysu vydat projekt na stavbu rodinného domu, na
kterou byl vydán územní souhlas a souhlas s provedením ohlášené stavby stavebním úřadem ve
Zdírci nad Doubravou dne 27. 7. 2022, převod práv k tomuto projektu a převod práv z vydaného
rozhodnutí stavebního úřadu. Kupní cena za všechna plnění uvedená ve smlouvě bude ve výši
1.274.763,- Kč. Náklady spojené s převodem na katastru nemovitostí budou hradit prodávající.

Hlasování:
Pro: 10
Proti: 1 (Ing. J. Kasal)
Zdržel se: l (R. Brychnáč)

6.5. Prodej pozemku parc. č. 513/46 v k. u Krucemburk
Zastupitelstvo městyse projednalo žádosti č. j.517,518,519,520, 527, 546/2023/MK
a schvaluje budoucí prodej pozemku pare. č. 513/46 v k.u. Krucemburk žadatelům s tím, že si
žadatelé rozdělí geometricky pozemek na jednotlivé pozemky dle žádosti. Poté bude zveřejněn
záměr prodeje a projednán prodej jednotlivých pozemků dle GP na zasedání zastupitelstva.

V případě, že žadatelé doloží fotografie a datum výstavby RD a ploch před domy, pan starosta
přislíbil pomoc se změnou druhu pozemku jako celku. Ten je dnes veden jako orná půda. Změna
by v případě doložení výstavby z druhé poloviny 80. let mohla proběhnout formou rozhodnutí
v pochybnostech bezplatně. Na pozemku se nachází veřejné osvětlení - bude řešeno případné
zřízení věcného břemene nebo odkup pozemku.

Hlasování:
Pro: 11
Proti: O
Zdržel se: l (R. Brychnáč)

Rozpočtová opatření
7.1. Zastupitelstvo městyse bere na vědomí informaci o rozpočtovém opatření č. 9/2023 až
11/2023, které schválila Rada městyse.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 12
Proti: O
Zdržel se: O

7.2. Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje rozpočtové opatření č. 12/2023, které je
přílohou tohoto zápisu.
Hlasování:
Pro: 11
Proti: O
Zdržel se: 1 (Ing. J. Kasal)



8. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství
Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje Obecně závaznou vyhlášku městyse Krucemburk
O místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství č. 2/2023, kterou se ruší
Obecně závazná vyhláška č. 2/2021, o místním poplatku za obecní systém odpadového
hospodářství, doplněnou o Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2023 ze dne 5.5.2023.

Hlasování:
Pro: 12
Proti: O
Zdržel se: O

9. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku z pobytu
Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje Obecně závaznou vyhlášku městyse Krucemburk
O místním poplatku z pobytu č. 4/2023, kterou se ruší Obecně závazná vyhláška č. 1/2021, o
místním poplatku z pobytu, ze dne 12. 3. 2021.

Hlasování:
Pro: 12
Proti: O
Zdržel se: O

10. Obecně závazná vyhláška o místnímppplatky za psů
Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje Obecně závaznou vyhlášku městyse Krucemburk
O místním poplatku ze psů č. 3/2023, kterou se ruší Obecně závazná vyhláška č. 3/2019, O
místním poplatku ze psů, ze dne 1.1. 2020.

Hlasování:
Pro: 12
Proti: O
Zdržel se: O

11. Obecně závazná vyhláška pro pohyb psů na veřejných prostranstvích v obci
Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje Obecně závaznou vyhlášku městyse Krucemburk,
kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na veřejných prostranstvích v obci č. 5/2023, kterou
se ruší Obecně závazná vyhláška č. 1/2006, ze dne 10. 8.2006.

Hlasování:
Pro: 12
Proti: O
Zdržel se: O



12. Revitalizace parku
Starosta informoval zastupitele o provedené aktualizaci projektu a pasportu dřevin v rámci
připravované revitalizace parku.

Zastupitelstvo městyse projednalo aktualizovaný rozpočet projektu s názvem „Obnova sídelní
zeleně - parku v městysi Krucemburk". Rozpočtová cena se navýšila od roku 2020 o cca 24% a
činí necelých 7.250.000,- Kč s DPH. Propočet dotace je ve výši necelých 5.800.000,- Kč. Vlastní
náklady obce jsou cca 1.500.000,- Kč. K těmto nákladům bude nutné ještě počítat s náklady na
výběr zhotovitele, administraci, TDI a další. Ty budou hrazeny do výše 7% uznatelných nákladů
z dotace. Starosta upozornil, že při kompletaci žádosti může dojít k drobným změnám
uvedených částek a celková výše realizace a dotace bude záviset na vysoutěžené ceně. Při
získání dotace je předpoklad realizace na podzim 2024.

Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje podání žádosti o dotaci OPZP na projekt
s názvem „Obnova sídelní zeleně - parku v městysi Krucemburk" .

Hlasování:
Pro: 10
Proti: O
Zdržel se: 2 (Mgr. J. Havlíček, Ing. J. Kasal)

13. Projekční práce rozšíření mateřské školky Krucemburk
Zastupitelé byli seznámeni s celkovou studií projektu rozšíření školky a propočtem nákladů
stavební akce ve výši necelých 21,5 mil. Kč s DPH.

Starosta vysvětlil, že z časových důvodů a současné volné kapacity projektanta pana Ing. Lukáše
Kopeckého žádal zastupitele o předběžné souhlasy s pokračováním projekčních prací. Na
základě předběžných souhlasů potom Rada městyse zadala objednávku projekčních prací ve
výši cca 370.000,- Kč se zahájením projekce od 1.9.2023.

Zastupitelstvo městyse projednalo a potvrzuje rozhodnutí Rady městyse o pokračování
projekčních prací na rozšíření MS Krucemburk s podmínkou, že se projekt bude realizovat pouze
s dotací ve výši min. 50% ceny akce.

Hlasování:
Pro: 12
Proti: O
Zdržel se: O

14. Příprava, průběh akcí a proiektů
Starosta seznámil zastupitele s přípravou a průběhem následujících akcí a projektů:
Průmyslová zóna

Komunikace a kanalizace v průmyslové zóně byla zkolaudována. Proběhlo přepojení čerpání
splaškových vod do hlavní čerpací stanice a stará čerpací stanice byla zrušena.
Na komunikaci byla podepsána Dohoda ke Smlouvě o dílo na rozšíření záruky v délce 120
měsíců na neopravované úseky. Na výjezdech z průmyslové zóny bude proveden ořez, případně
smýcení dřevin. Dřeviny brání v rozhledu pří výjezdu na raneckou silnici.



Firma Can drink s.r.o. podala žádost o koupi pozemku v průmyslové zóně, jednalo by se o
potravinářský provoz - stáčírna nápojů do plechovek. V průběhu listopadu bude svolána
pracovní schůzka na stanovení podmínek prodeje pozemků v průmyslové zóně.
Cyklostezka Krucemburk-Staré Ransko

Práce na cyklostezce pokračují. Byly položeny asfalty. Nyní se bude montovat zábradlí na
mostě a provádět drobné konečné stavební práce a terénní úpravy.
Krajskou správou a údržbou silnic Vysočiny bylo provedeno zaasfaltování celého pruhu
komunikace u cyklostezky po odbočku stezky do pole.
V rámci cyklostezkyjsou připraveny chráničky pro budoucí veřejné osvětlení stezky. Veřejné
osvětlení nebylo součástí projektu cyklostezky a bude předmětem dalších projekčních prací a
především jednání s CHKO Žďárské Vrchy.
ZŠ-Dotace l ROP
V současné době probíhají práce na kompletaci projektu a upřesnění projektu a dodávek pro
potřeby zadávací dokumentace. Bude třeba vybrat barvu a provedení polyuretanových
podlah, barvu omítek, rolet, nábytku. Starosta otevřel diskuzi ohledně celkového designu
učeben a navrhnul vzít na takto velkou rekonstrukci architekta, který navrhne celý koncept
školy, nejen pro potřeby rekonstrukce učeben, kabinetů, sborovny, ale i chodeb, foyer a
společných prostor školy. Starosta informoval zastupitele, že předjednal možnost spolupráce
s Ing. arch. Václavem Markem z Nové Vsi. Zastupitelstvo městyse vzalo na vědomí, že bude
přizván k řešení celkového designu učeben a školy architekt.
V září se starosta s projektantem a panem ředitelem chystají do showroomu firmy Remmers,
kde budou řešit provedení podlah vhodných pro základní školy.
Akce se bude realizovat přes prodloužené letní prázdniny. Soutěž na zhotovitele stavby by
bylo vhodné převézt do konce roku 2023.
ZS-Oprava kmenových učeben

V srpnu provedla firma SlaP Speciální izolace a povrchy s.r.o. opětovně opravu podlah. Po
dvoudenní opravě byly zjištěny vady. Po reklamaci vad proběhla opětovná oprava. Přesto, že
byly provedeny tyto dvě opravy, nebylo možné kvůli vadám dílo převzít a zaplatit zádržné.
Odstranění vad a nedodělků řešíme dále s právním zástupcem obce JUDr. Ondřejem
Málkem.

Firma Stavitelství Ladislav Adamec s.r.o. v rámci vzájemné dohody provedla na své náklady
instalaci plastových soklů. Práce byla provedena velmi kvalitně.
Nájemní smlouva pozemek č.parc. 1406/23 v k. u. Krucemburk
Na základě žádosti městys obdržel nájemní smlouvu od Státního pozemkového úřadu na
pronájem pozemku parc. č. 1406/23 v k. u. Krucemburk o výměře 1941 m2 ve výši 15.528,-
Kč/rok. Schválení nájemní smlouvy bude řešit rada městyse.
Dotace na dopravní automobil

Byla podána opakovaná žádost o dotaci na pořízení dopravního automobilu pro jednotku
SDH Krucemburk.



Rybníky Macurův a Zadní

V srpnu 2023 bylo vyhověno naší žádosti o nasazení Amura bílého do zarůstajících rybníků,
který by měl pomoci regulovat zarůstání nádrží. Zarybnění bude provedeno ve spolupráci
s rybáři na jaře 2024.
Schody na náměstí

Byla dokončena oprava schodiště na náměstí. Kameník provede drobné opravy spár a položení
kamenných kostek pro plynulý přechod na asfaltovou plochu.
Oprava krajské komunikace v ulici Hlubocká

Po mnohých urgencích Krajské správy a údržby silnic Vysočiny budou zahájeny projekční
práce na kompletní opravu komunikace v ulici Hlubocká od náměstí po konec obce. V rámci
projekce bude řešena souběžně možná výstavba chodníků. Komunikace v ulici Košinovská a
Ranecká jsou stále v jednání.
Spor s paní S. N.

Dne 24. 10. 2023 se uskuteční odvolací soud v Hradci Králové ve sporu městyse s paní S. N.

Paní místostarostka seznámila zastupitele s přípravou a průběhem následujících akcí a projektů:
Bezúplatný převod pozemků

Na základě zaslaného seznamu nepotřebných nemovitostí od Úřadu pro zastupování státu ve
věcech majetkových, byla podána žádost o bezúplatný převod pozemků. Městys byl vyzván
ÚZSVM k doplnění žádosti a zároveň sdělil, že jeden pozemek se spoluvlastnickým podílem
nelze do vlastnictví městyse prozatím převést z důvodu probíhajících komplexních
pozemkových úprav a jeden pozemek nelze převést z důvodu zastavění pozemku stavbou, která
je ve vlastnictví fyzických osob. Žádost byla doplněna a potřebné dokumenty byly na ÚZSVM
zaslány.
Sběrny dvůr

Od l. 8. 2023 byl na sběrném dvoře obnoven výběr sutě, radou městyse byl schválen nový
ceník.

DPS
Byly dokončeny opravy na DPS (oprava střechy, okapů, nová fasáda, výmalba), proběhla
výměna oken a žaluzií.
VO Hluboká
Práce pokračují, v příštím týdnu se budou instalovat světla, koncem září dojde k výměně
trafostanice a zapojení veřejného osvětlení.
Dětská hřiště
Dětské hřiště na Starém Ransku je v provozu, objevily se stížnosti sousedících majitelů na hluk,
navrhují hřiště oplotit. Z bezpečnostních důvodů byla od plotu sousedících majitelů přesunuta
lavička a na dětském hřišti bude vyznačen zákaz vstupu se psy.
Nové hrací prvky byly instalovány na dětské hřiště na Viničkách, na Větrné bude instalace
dokončena v příštím týdnu.
Odpady
Z Fondu Vysočiny byla získána dotace ve výši 100.000,- Kč na pořízení nových kontejnerů, košů
na psí exkrementy, zástěny na kontejnerová stání, lavičky z recyklátů a sady tašek na třídění
odpadu.



Opravy silnic
Proběhly opravy silnic, náklady na jejich opravy byly cca 300.000,- Kč a náklady na opravy
kanalizačních poklopů byly cca 175.000,- Kč.
V ulici Za Parkem byla vyčištěna splašková i dešťová kanalizace a byla provedena revize potrubí
kamerových systémem.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 12
Proti: O
Zdržel se: O

15. Různé
Zastupitel Mgr. J. Havlíček upozornil, že na webových stránkách městyseje stále uveden jako
člen zastupitelstva zesnulý Josef Strašil.
Pan starosta odpověděl, že webové stránky budou opraveny.

16. Diskuze
Pan Ing. Kujan se dotázal jestli dopravní značení v průmyslové zóně je již konečné nebo se bude
ještě upravovat.
Pan starosta odpověděl, že dopravní značení je umístěno dle projektu a schváleno policií.
Dále se Ing. Kujan dotázal, zda bude ZM řešit výši stočného v Krucemburku.
Paní místostarostka odpověděla, že v současné době je uzavřena smlouva s firmou Ekomonitor,
která se zabývá problematikou COV a budeme s ní řešit i výši stočného.

17. Závěr
Starosta městyse poděkoval zastupitelům a ukončil zasedání.



Usnesení č. 4/2023/6
ze zasedání Zastupitelstva městyse Krucembyrk

konaného dne 13. 9. 2023

ZM schvaluje:
l. Upravený program jednání ZM Krucemburk, který je přílohou tohoto zápisu.
2. Ověřovatele zápisu ve složení: Jaroslav Dohnal, Zbyněk Holas

Návrhovou komisi ve složení: Ing. Jiří Kasal, Ing. Luboš Pleskač
3. Podání žádosti o dotaci v rámci programu OPZP Varianta l, tj. l. a 2. etapa projektu

Staré Pansko - splašková kanalizace s čištěním odpadních vod na ČOV Krucemburk,
výzva Čistírny odpadních vod a kanalizace, a spolufinancování projektu v požadované
výši.

6.1. Prodej pozemků parc. č. st. 102 o výměře 29 m2 a pare. č. 442/9 o výměře 7 m2 v k. u.
Hluboká za cenu 80,- Kč/m2 panu Ing. L. B. (Jirny).

6.2. Prodej pozemku parc. č. 1443/3 o výměře 35 m2 v k. u. Krucemburk za cenu 80,- Kč/m2
paní K. H. (Krucemburk).

6.4.2. Koupi pozemku parc. č. 341/18 o výměře 1110 m2 v obci a katastrálním území
Krucemburk od P. K. a V. K., oba trvale bytem (Brno). Součástí kupní smlouvy bude i
povinnost prodávajících městysu vydat projekt na stavbu rodinného domu, na kterou byl
vydán územní souhlas a souhlas s provedením ohlášené stavby stavebním úřadem ve
Zdírci nad Doubravou dne 27. 7. 2022, převod práv k tomuto projektu a převod práv z
vydaného rozhodnutí stavebního úřadu. Kupní cena za všechna plnění uvedená ve
smlouvě bude ve výši 1.274.763,- Kč. Náklady spojené s převodem na katastru
nemovitostí budou hradit prodávající.

6.5. Budoucí prodej pozemku pare. č. 513/46 v k.ú. Krucemburk žadatelům s tím, že si
žadatelé rozdělí geometricky pozemek na jednotlivé pozemky dle žádosti. Poté bude
zveřejněn záměr prodeje a projednán prodej jednotlivých pozemků dle GP na zasedání
zastupitelstva.

7.2. Rozpočtové opatření č. 12/2023, které je přílohou tohoto zápisu.
8. Obecně závaznou vyhlášku městyse Krucemburk O místním poplatku za obecní systém

odpadového hospodářství č. 2/2023, kterou se ruší Obecně závazná vyhláška č.2/2021,
o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství, doplněnou o Obecně
závaznou vyhlášku č. 1/2023 ze dne 5. 5. 2023.

9. Obecně závaznou vyhlášku městyse Krucemburk O místním poplatku z pobytu č. 4/2023,
kterou se ruší Obecně závazná vyhláška č. 1/2021, o místním poplatku z pobytu, ze dne
12.3. 2021.

10. Obecně závaznou vyhlášku městyse Krucemburk O místním poplatku ze psů č.3/2023,
kterou se ruší Obecně závazná vyhláška č. 3/2019, O místním poplatku ze psů, ze dne
l.l.2020.

11. Obecně závaznou vyhlášku městyse Krucemburk, kterou se stanovují pravidla pro pohyb
psů na veřejných prostranstvích v obci č. 5/2023, kterou se ruší Obecně závazná
vyhláška č. 1/2006, ze dne 10.8.2006.

12. Podání žádosti o dotaci OPŽP na projekt s názvem „Obnova sídelní zeleně - parku
v městysi Krucemburk".



ZM neschvaluje:
6.3. Prodej pozemku parc. č. 577/2 o výměře 397 m2 v k. u. Krucemburk.
6.4.1. Finanční vypořádání vratký pozemku pare. č. 341/18 v k. u. Krucemburk dle Varianty č. 2

- současní majitelé si zajistí prodej pozemku sami.

ZM bere na vědomí
4. Usnesení ze zasedání ZM Krucemburk č. 3/2023/5.
5. Zápisy ze zasedání Rady městyse č. 13/2023/19 -16/2023/22, které schválila Rada

městyse.
7.1. Informaci o rozpočtovém opatření č. 9/2023 až 11/2023,které schválila Rada městyse.
14. Průběh následujících akcí a projektů:

Průmyslová zóna

Komunikace a kanalizace v průmyslové zóně byla zkolaudována. Proběhlo přepojení
čerpání splaškových vod do hlavní čerpací stanice a stará čerpací stanice byla zrušena.
Na komunikaci byla podepsána Dohoda ke Smlouvě o dílo na rozšíření záruky v délce
120 měsíců na neopravované úseky. Na výjezdech z průmyslové zóny bude proveden
ořez, případně smýcení dřevin. Dřeviny brání v rozhledu pří výjezdu na raneckou silnici.
Firma Can drink s.r.o. podala žádost o koupi pozemku v průmyslové zóně, jednalo by se
o potravinářský provoz - stáčírna nápojů do plechovek. V průběhu listopadu bude
svolána pracovní schůzka na stanovení podmínek prodeje pozemků v průmyslové zóně.
Cvklostezka Krucemburk-Staré Ransko

Práce na cyklostezce pokračují. Byly položeny asfalty. Nyní se bude montovat zábradlí na
mostě a provádět drobné konečné stavební práce a terénní úpravy. Krajskou správou a
údržbou silnic Vysočiny bylo provedeno zaasfaltování celého pruhu komunikace u
cyklostezky po odbočku stezky do pole. V rámci cyklostezkyjsou připraveny chráničky
pro budoucí veřejné osvětlení stezky. Veřejné osvětlení nebylo součástí projektu
cyklostezky a bude předmětem dalších projekčních prací a především jednání s CHKO
Žďárské Vrchy.
ZŠ-Dotace IROP
V současné době probíhají práce na kompletaci projektu a upřesnění projektu a dodávek
pro potřeby zadávací dokumentace. Bude třeba vybrat barvu a provedení
polyuretanových podlah, barvu omítek, rolet, nábytku. Starosta otevřel diskuzi ohledně
celkového designu učeben a navrhnul vzít na takto velkou rekonstrukci architekta, který
navrhne celý koncept školy, nejen pro potřeby rekonstrukce učeben, kabinetů,
sborovny, ale i chodeb, foyer a společných prostor školy. Starosta informoval
zastupitele, že předjednal možnost spolupráce s Ing. arch. Václavem Markem z Nové Vsi.
Zastupitelstvo městyse vzalo na vědomí, že bude přizván k řešení celkového designu
učeben a školy architekt. V září se starosta s projektantem a panem ředitelem chystají
do showroomu firmy Remmers, kde budou řešit provedení podlah vhodných pro
základní školy. Akce se bude realizovat přes prodloužené letní prázdniny. Soutěž na
zhotovitele stavby by bylo vhodné převézt do konce roku 2023.
ZŠ-Oprava kmenových učeben
V srpnu provedla firma SlaP Speciální izolace a povrchy s.r.o. opětovně opravu podlah.



Po dvoudenní opravě byly zjištěny vady. Po reklamaci vad proběhla opětovná oprava.
Přesto, že byly provedeny tyto dvě opravy, nebylo možné kvůli vadám dílo převzít a
zaplatit zádržné. Odstranění vad a nedodělků řešíme dále s právním zástupcem obce
JUDr. Ondřejem Málkem. Firma Stavitelství Ladislav Adamec s.r.o. v rámci vzájemné
dohody provedla na své náklady instalaci plastových soklů. Práce byla provedena velmi
kvalitně.

Nájemní smlouva pozemek č.pare. 1406/23 v k. u. Krucemburk
Na základě žádosti městys obdržel nájemní smlouvu od Státního pozemkového úřadu na
pronájem pozemku parc. č. 1406/23 v k. u. Krucemburk o výměře 1941 m2 ve výši
15.528,- Kč/rok. Schválení nájemní smlouvy bude řešit rada městyse.
Dotace na dopravní automobil

Byla podána opakovaná žádost o dotaci na pořízení dopravního automobilu pro
jednotku SDH Krucemburk.
Rybníky Macurův a Zadní

V srpnu 2023 bylo vyhověno naší žádosti o nasazení Amura bílého do zarůstajících
rybníků, který by měl pomoci regulovat zarůstání nádrží. Zarybnění bude provedeno ve
spolupráci s rybáři na jaře 2024.
Schody na náměstí

Byla dokončena oprava schodiště na náměstí. Kameník provede drobné opravy spár a
položení kamenných kostek pro plynulý přechod na asfaltovou plochu.
QŁravaJ<rajské komunikace^ ulici Hlubocká
Po mnohých urgencích Krajské správy a údržby silnic Vysočiny budou zahájeny projekční
práce na kompletní opravu komunikace v ulici Hlubocká od náměstí po konec obce.
V rámci projekce bude řešena souběžně možná výstavba chodníků. Komunikace v ulici
Košinovská a Raneckájsou stále v jednání.
Spor s paní S. N.

Dne 24. 10. 2023 se uskuteční odvolací soud v Hradci Králové ve sporu městyse s paní
S.N.
Bezúplatný převod^pozemjai
Na základě zaslaného seznamu nepotřebných nemovitostí od Úřadu pro zastupování
státu ve věcech majetkových, byla podána žádost o bezúplatný převod pozemků. Městys
byl vyzván ÚZSVM k doplnění žádosti a zároveň sdělil, že jeden pozemek se
spoluvlastnickým podílem nelze do vlastnictví městyse prozatím převést z důvodu
probíhajících komplexních pozemkových úprav a jeden pozemek nelze převést z důvodu
zastavění pozemku stavbou, která je ve vlastnictví fyzických osob. Žádost byla doplněna
a potřebné dokumenty byty na UZSVM zaslány.
Sběrny dvůr
Od l. 8. 2023 byl na sběrném dvoře obnoven výběr sutě, radou městyse byl schválen
nový ceník.
DPS
Byly dokončeny opravy na DPS (oprava střechy, okapů, nová fasáda, výmalba), proběhla
výměna oken a žaluzií.



VO Hluboká

Práce pokračují, v příštím týdnu se budou instalovat světla, koncem září dojde k výměně
trafostanice a zapojení veřejného osvětlení.
Dětská hřiště
Dětské hřiště na Starém Ransku je v provozu, objevily se stížnosti sousedících majitelů
na hluk, navrhují hřiště oplotit. Z bezpečnostních důvodů byla od plotu sousedících
majitelů přesunuta lavička a na dětském hřišti bude vyznačen zákaz vstupu se psy.
Nové hrací prvky byly instalovány na dětské hřiště na Viničkách, na Větrné bude
instalace dokončena v příštím týdnu.
Odpady

Z Fondu Vysočiny byla získána dotace ve výši 100.000,- Kč na pořízení nových
kontejnerů, košů na psí exkrementy, zástěny na kontejnerová stání, lavičky z recyklátů a
sady tašek na třídění odpadu.
Opravy silnic

Proběhly opravy silnic, náklady na jejich opravy byly cca 300.000,- Kč a náklady na
opravy kanalizačních poklopů byly cca 175.000,- Kč.
V ulici Za Parkem byla vyčištěna splašková i dešťová kanalizace a byla provedena revize
potrubí kamerových systémem.

ZM potvrzuje:

13. Rozhodnutí Rady městyse o pokračování projekčních prací na rozšíření MS Krucemburk
s podmínkou, že se projekt bude realizovat pouze s dotací ve výši min. 50% ceny akce.

Mgr. Otto Kohout v. r.
starosta

Dagmar Sobotková v. r.
místostarosta

Ověřovatelé zápisu

Zbyněk Holasy, r. Jaroslav Dohnal v. r.

Zápis včetně usnesení má 13 stran.
Zapsala: Ivana Křesťanova
V Krucemburku 18. 9. 2023

Tento zápis včetně usnesení byl upraven z důvodů dodržení přiměřenosti rozsahu
zveřejňovaných osobních údajů v souladu se zákonem č.101/2000 Sb. o ochraně
osobních údajů, ve znění pozdějších změn a doplňků.
Zápis bez anonymizovaných osobních údajů je uložen k nahlédnutí na úřadě městyse
Krucemburk.

Vyvěšeno: ^Í.9-^O^S
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ÚŘAD MÉSTYSE KRUCEMBURK
Náměstí Jana Zrzavého 13

582 66 Krucemburk
tel.: 569 698 710-1 ®

Sejmuto:


